



Seen for legalization the signatures of **Jan Rudolph Muller**, born in Amersfoort, the Netherlands, on May 20, 1964, identified by me, Alette Laurine Kroese, as legal substitute of Paul Alexander Joost Westhoff, civil law notary in Amsterdam, the Netherlands, on the basis of a Dutch passport with number NYL1JPKK3.

This statement explicitly contains no judgment as to the contents of the attached document.

Amsterdam, the Netherlands, July 31, 2019.



#### APOSTILLE

(Convention de La Haye du 5 octobre 1961)

1. Country: THE NETHERLANDS  
This public document
2. has been signed by **mr. A.L. Kroese**
3. acting in the capacity of candidate notary at Amsterdam
4. bears the seal/stamp of mr. P.A.J. Westhoff

Certified

5. in Amsterdam
6. on 31-07-2019
7. by the registrar of the district court of Amsterdam
8. no.

039038

9. Seal/stamp:
10. Signature:



J. Huiberts-Steelink

**WRITTEN RESOLUTION OF NOSTRUM  
OIL & GAS COÖPERATIEF U.A.,  
THE SOLE PARTICIPANT OF  
“ZHAIKMUNAI” LLP**

31 July 2019,  
Amsterdam, The Netherlands

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., a company duly incorporated and legally existing under the laws of Netherlands under registration number 59017376, and having its registered legal address at Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, (hereinafter, the “**Company**”) duly represented by Jan-Ru Muller, Director, acting on the basis of constitutional documents.

Whereas the Company is the sole participant of “**Zhaikmunai**” **Limited Liability Partnership** – a company, duly registered under the laws of the Republic of Kazakhstan, Business Identification Number (BIN) 970340003085, and having its legal address at: 090000, Republic of Kazakhstan, West Kazakhstan oblast, Uralsk city, Aleksandr Karev str. 43/1, (hereinafter, the “**Partnership 1**”),

Whereas the Company decided by its resolution dated 10 January 2019 on reorganization by way of accession of “**Atom & Co**” **Limited Liability Partnership** (Business Identification Number (BIN) 130140024521) (hereinafter, the “**Partnership 2**”) to Partnership 1, and

All creditors of Partnership 1 were duly notified on reorganization by way of accession of Partnership

**ПИСЬМЕННОЕ РЕШЕНИЕ NOSTRUM  
OIL & GAS COÖPERATIEF U.A.,  
ЕДИНСТВЕННОГО УЧАСТНИКА  
ТОВАРИЩЕСТВА С ОГРАНИЧЕННОЙ  
ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ «ЖАИКМУНАЙ»**

31 июля 2019 года  
г. Амстердам, Нидерланды

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., компания, надлежащим образом зарегистрированная и законным образом существующая в соответствии с законами Нидерландов под регистрационным номером 59017376 и имеющая свой зарегистрированный юридический адрес: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды (далее – «**Компания**»), надлежащим образом представленная в лице Яна-Ру Мюллера, Директора, действующего на основании учредительных документов.

Ввиду того, что Компания является Единственным Участником Товарищества с **Ограниченной Ответственностью «Жаикмунай»**, надлежащим образом зарегистрированного в соответствии с законодательством Республики Казахстан, Бизнес-идентификационный номер (БИН) 970340003085, юридический адрес: Республика Казахстан, Западно-Казахстанская область, город Уральск, улица А.Карев, дом 43/1, почтовый индекс 090000 (далее – «**Товарищество 1**»),

Ввиду того, что Компания приняла решение от 10 января 2019 года о реорганизации путем присоединения Товарищества с **Ограниченной Ответственностью «Atom & Co»** (Бизнес-идентификационный номер (БИН) 130140024521) (далее, «**Товарищество 2**») к Товариществу 1, и

Все кредиторы Товарищества 1 были надлежащим образом уведомлены о

2 to Partnership 1. The Partnership 1 does not have any debts before the creditors which could prevent reorganization process.

реорганизации путем присоединения Товарищества 2 к Товариществу 1. Товарищества 1 не имеет задолженностей перед кредиторами, которые могли бы препятствовать реорганизации.

**THE COMPANY HEREBY ADOPTS** the following resolutions:

1. To approve transfer act as agreed by the parties.
2. To authorize Mr. Askhat Seitkazin Samatovich, to sign the transfer act and all its appendices on behalf of the Partnership 1 and its sole participant the Company.
3. To file the transfer act to the relevant state revenue authority.

**НАСТОЯЩИМ КОМПАНИЯ ПРИНИМАЕТ** следующие решения:

1. Утвердить передаточный акт в виде согласованном сторонами.
2. Уполномочить г-на Сейтказина Асхата Саматовича, подписать передаточный акт и все приложения к нему от имени Товарищества 1 и его единственного участника Компании.
3. Выдать передаточный акт в соответствующий орган государственных доходов.

**SIGNED:**

**ПОДПИСАНО:**

For and on behalf of the **Company**

От имени **Компании**



Jan-Ru Muller, Director, acting on the basis of constitutional documents

Ян-Ру Мюллер, Директор, действующий на основании учредительных документов



**Nostrum Oil & Gas COOP**  
Gustav Mahlerplein 23 B  
1082 MS Amsterdam  
The Netherlands  
KvK 59017376



**Nostrum Oil & Gas COOP**  
Gustav Mahlerplein 23 B  
1082 MS Amsterdam  
The Netherlands  
KvK 59017376